
 
 M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O    S P I Š S K É    V L A C H Y 
 
 

Z á p i s n i c a 
          z 31. mimoriadneho  zasadnutia  Mestského  zastupiteľstva  v  Spišských  Vlachoch, 
          konaného dňa  7. 7. 2009 
          ---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Prítomní:   Primátor            Ľubomír Fifik 
                   Poslanci MsZ:   Mgr. Vladimír Baloga 
                                              Mgr. Štefan Blaščák 
                                              Ján Čurilla 
                                              Vladimír Grega 
                                              Ing. Michal Kiššák 
                                              Mgr. Ján Kočiš 
             Ing. Jozef Repaský 
       Neprítomní poslanci MsZ - ospravedlnení:  
             Mgr. Mária Chudíková  
             Ing. Juraj Jánošík 
                                              Ing. Ladislav Šterbinský 
                                              Michal Vaľko 
                  Hlavný kontrolór mesta  Ing. František Stanislav 
                                                                                                
Program rokovania:  1. Otvorenie 
    2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
    3. Pripomienky občanov 
                                     4. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
                                     5. Činnosť komisií MsZ 
                                     6. LEADER /nástroj na podporu integrovaného rozvoja vidieka 
                                     7. Rôzne 
                                     8. Diskusia 
                                     9. Uznesenia, záver    
                                     
K bodu 1 
 Rokovanie otvoril a prítomných poslancov, hlavného kontrolóra,  pozvaných prítomných 
a občanov privítal primátor mesta pán Ľubomír Fifik. Predložil návrh programu zasadnutia a po 
jeho schválení  týmto programom rokovanie riadil. 
 
K bodu 2 
 Do návrhovej komisie MsZ boli zvolení: za predsedu Ing. Michal Kiššák , za členov NK 
boli zvolení páni Mgr. Štefan Blaščák a  Ing. Jozef Repaský. 
        Za overovateľa zápisnice určil primátor pána Vladimíra Gregu..  
      Za zapisovateľku bola určená Soňa Kandriková 
K bodu 3 
 Pripomienky občanov – bez pripomienok 
 
K bodu 4 
 Kontrolu plnenia uznesení prijatých na 30. mimoriadnom zasadnutí Mestského 
zastupiteľstva  dňa 11.06.2009  previedol primátor mesta Ľubomír Fifik. Pri kontrole plnenia 
uznesení – uznesenie č. 30/4 doplnil, že predaj objektov garáži na zriadenie RZP prešlo 
výberovým konaním. Do výberového konania sa prihlásili NsP Spišská Nová Ves, ktorá ponúkla 
cenu za odkúpenie 8.501 € a MUDr. Stanislav Lazor, ktorého cenová ponuka za odkúpenie je 



8.555 €. Víťazom výberového konania sa stal MUDr. Stanislav Lazor. 
Ing. M. Kiššák: Je to dobré, že zvolili sme voľbu výberového konania, ale čo keď v získaní 
licencie na zriadenie RZP uspeje NsP Spišská Nová Ves a nie MUDr. Stanislav Lazor? Ale 
víťazom o pozemky je MUDr. Lazor. V akom znení je zmluva? 
Primátor:Ja som žiadnu zmluvu nepodpísal, ani z NsP Spišská Nová Ves ani s MUDr. Lazorom. 
Boli za mnou aj z Košíc a mali záujem o zriadenie RZP. Až 13. júla bude isté kto získa licenciu. 
J. Čurilla: Ten kto má záujem o zriadenie RZP nech to dostane. 
Ing.M. Kiššák: Netreba nič podpisovať, aby to nenapadli. Treba povedať, že je to súťaž na 
zriadenie RZP. MUDr.Lazorovi treba písomne oznámiť, ak nezíska licenciu na zriadenie RZP, 
bude nová súťaž. 
Primátor: Ak MUDr. Lazor nezíska licenciu na zriadenie RZP ale napr. NsP Spišská Nová Ves ju 
získa, pozemky dostanú oni.  
Ing. J. Repaský: A nehľadá si zatiaľ SNV iné priestory, čo my sme to zatiaľ dali MUDr. 
Lazorovi? 
Primátor: Záujemcovia boli aj u p. Pekarčíka 
J. Čurilla: A SNV vie, že keď MUDr. Lazor nezíska licenciu na zriadenie RZP a oni áno, tak to 
dostanú. 
Kontrola plnenia uznesení bola vzatá na vedomie. 
 
K bodu 5 
 Činnosť komisií MsZ – k tomuto bodu nebola predložená žiadna správa o činnosti. 
 
K bodu 6 
 LEADER /nástroj na podporu integrovaného rozvoja vidieka 
Primátor: Predložil prezentáciu LEADER /nástroj na podporu integrovaného rozvoja vidieka. 
Podmienka pre vstup do tohoto projektu, je vklad 1€/1občan, ktoré musíme zaplatiť. V našom 
prípade je to cca. 3.600 €. Miloj SPIŠ chcelo do 30.6.2009 uznesenie či do toho ideme. 
Kontrolór: Musí byť vypracovaná stratégia. 
Ing.M.Kiššák: Princíp Leader-u je vytvorenie určitej (masky) Miestne akčné skupiny, ktorá 
obsahuje určité územie, v princípe je to, že územie musí byť ucelené, súvislé územie. Navrhujem 
aby sme do toho išli, prijali uznesenie. Ak každá jedná obec dá súhlas, čo nás zvýrazní a čo sa v 
regióne dáva do popredia. Finančne to zabezpečuje Ministerstvo, musí mať projektového 
manažéra a funguje na princípe Občianského združenia. Keď sa bude robiť stratégia, treba dať 
pozor na ciele, ktoré si dáme, pretože napr. keď tam zahrnieme škôlku, nebude to mať pre nás 
účel, pretože na to už projekt máme. 
Primátor: Do tejto chvíle dali uznesenie zo súhlasom: Slovinky, Poráč, Rudňany, Teplička, 
Markušovce. 
Mgr.V. Baloga: Keď to prinesie mestu výhody, tak prečo do toho neísť. 
Ing. M. Kiššák: V prvom kole je schválených 13 masiek, žiadosti bolo 25. 
Kontrolór: Všetko sa dá, len mi samospráva musíme urobiť prvý krok. 
Mgr. V.Baloga: Takže keď do toho pôjdeme, môžme robiť projekt len na to čo nemáme. 
Ing. M. Kiššák: Môžme len jeden zdroj, keď to dáme do masky, nemôžme to isté dať do iného 
projektu. 
    
K bodu 7 
 Rôzne 
Primátor: Informoval poslancov, že boli vrátené peniaze zo združenia Biomasa SPIŠ. Boli 
podporené dve obce, Spišské Vlachy -  budova MsÚ a Požiarna zbrojnica. Peniaze, ktoré sa 
vrátili mestu sa použijú na zaplatenie žiadosti o dotáciu. O dotáciu na zmenu energetickej 
základne môžu žiadať len obce a mestá samotné a nie združenie, ako to bolo pred tým– 
spoluúčasť mesta 5%. 
Mgr.Š. Blaščák: Nebude to škodlivé? 



Ing.M.Kiššák: zmena zemného plynu na Biomasa, za to niesom ale čo sa týka elektriny, môže 
prejsť zmena. 
V. Grega: Ale je to všetko v ceste čo sa týka objektu - p. Čipkár 
Ing. M.Kiššák: Je tu opäť 5% financovanie, máme taktiež škôlku, školu, v Biomasa SPIŠ, je opäť 
refundácia a na to potrebujeme peniaze z nášho rozpočtu a potom budeme musieť zobrať úver – 
po schválení a nezvládneme to. Nebudeme mať na to peniaze a škola a škôlka sú nám prednejšie. 
Budeme mať problém refundovať škôlku a školu a nie ešte aj Biomasu. A zo škôl uberať 
nemôžme, my to musíme financovať. Čo sa týka Biomasy treba to poriadne rozobrať, pretože mi 
to musíme vyfinancovať a potom nám to zrefundujú. 
Primátor: Po roku po dvoch by mala výjsť úľava a ušetrenie na energiách. 
Ing.M.Kiššák: Či to bude úspora to sa nevie, ale treba si prejsť čo to bude stáť, či na to naozaj 
budeme mať.Nechoďme do všetkého naraz. 
Mgr.J.Kočiš: p.primátor máme na to? Nemáme, ide to na Vašu zodpovednosť. 
Ing.M.Kiššák: Treba to zatiaľ pripraviť – analýzu ale nie hneď ísť do toho. Treba to zvážiť či je 
to možné, či nie a hlavne či to má efekt. 
J.Čurilla: Kde by sa urobila kotolňa, treba sklad na palivo. 
Mgr.V.Baloga: A oplatí sa opravovať Požiarnú zbrojnicu a nie radšej Kultúrny dom? 
Primátor: Majú ešte doniesť projekty z Biomasa SPIŠ 
Kontrolór: Predniesol správu kontrol  z činnosti rozpočtu a návrh na druhý polrok. Predložil 
správu o zmene v zákonoch. 
Ing.M.Kiššák: Podľa zmeny zákona pri odpredaji pozemkov musí mať každý m2, znalecký 
posudok. Navrhujem zohnať znalca, ktorý nám vypracuje návrh, cenovú mapu. 
Kontrolór: Ale znalecký posudok nesmie byť starší ako 6 mesiace. Na základe tohto zákona treba 
upraviť smernicu hospodárenia s majetkami, lebo už to je v rozpore s týmto zákonom.Čo sa týka 
rozpočtu na ďalší rok podľa tabuliek, ktoré vyšli mesto Spišské Vlachy dostane menej asi o 
6.000.000 Sk. Ministerstvo financií sa tým chcelo priblížiť úrovni k roku 2008. Na školstvo 
dostaneme menej asi o 2.500.000 Sk 
Primátor: Treba riešiť prevádzku MŠ – hygiena nám zatvorila prevádzku, jedáleň. 
Kontrolór: Je na nás či to zatvoríme 
Primátor: Dalo sa to čakať, lebo už pred podaním projektu to chceli zatvoriť a neviem si 
predstaviť ako to bude. 
Ing.M.Kiššák: Požiarna zbrojnica je asi najlebšia alternatíva, keď príde na lámanie chleba, veď 
máme tam triedy, kuchyňu, sociálne zariadenia. Väčšie deti by boli v starej škôlke a menšie v 
Požiarnej zbrojnici. 
Mgr.V.Baloga: Dá sa to určite využiť, kým sa to dá do poriadku. 
Primátor: Ďalším problémom je, že treba urobiť poriadok s vodou na Dobrej Vôli, je to problém a 
neminie nás to. 
Ing.M.Kiššák: K rozpočtu za 1.polrok, navrhujem zvolať zastupiteľstvo na 20.7.2009. Pripraviť 
čerpanie za 1.polrok, ktoré položky budeme krátiť. Pán primátor vy viete čo treba stopnúť. Školy, 
aby urobili analýzu v čom budú šporiť. V akom štádiu sú faktúry za škôlku a školu, musí sa 
uberať.V septembri urobiť programovú zmenu rozpočtu. Nenarástli nám prípady na umiestnenie 
do domova dôchodcov. A ešte čo sa týka pozemkov Zahurou treba urobiť prípojku el. energie a 
potom uvidíme koľko financií ostane. 
 
K bodu 8 
 Diskusia poslancov  a primátora je uvedená v jednotlivých bodoch rokovania. 
    Všetky navrhované  uznesenia na zasadnutí prešli schvaľovacím procesom a tvoria 
neoddeliteľnú prílohu tejto zápisnice. 
 
K bodu 9 
       Primátor mesta na záver rokovania poďakoval prítomným poslancom a zúčastneným 
pracovníkom Mestského úradu za aktívne plnenie úloh mesta a  rokovanie mestského 



zastupiteľstva  ukončil. 
 
 
V Spišských Vlachoch 7. júla 2009 
 
 
 
                   Ľubomír  F i f i k, v.r.                                    
                                   Primátor                                                   
 
 
 
 
 
Overovatelia:   Vladimír Grega         ...................................... 
 
                           
 
 
 
Zapisovateľka: Soňa Kandriková 
 
 
    
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 M E S T S K É     Z A S T U P I T E Ľ S T V O    S P I Š S K É    V L A C H Y 
 
                                                   U z n e s e n i a   č.  31/2009 
                
          z  31.  mimoriadneho  zasadnutia  Mestského  zastupiteľstva  v  Spišských  Vlachoch, 
          konaného dňa  7. 7. 2009 
          -------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Uznesenie č. 31/1 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
     schvaľuje 
- program rokovania 31. mimoriadneho zasadania Mestského zastupiteľstva dňa 7. 7. 2009  
     volí 
návrhovú komisiu MsZ v obsadení: predseda NK: Ing.Michal Kiššák 
                                                          členovia NK: Mgr. Štefan Blaščák 
                                                                                 Ing. Jozef Repaský 
------------------------------------------------ 
Hlasovanie: za:  7 
                     Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega, Mgr.   
          Vladimír Baloga, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
                     proti:  0 
                     zdržali sa hlasovania:  0  
                     nehlasovali: 0 
----------------------------------------------- 
 
Uznesenie č. 31/2 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
        berie na vedomie 
- správu o kontrole plnenia uznesení MsZ prijatých na 30. mimoriadnom zasadnutí MsZ  
  dňa 11.6.2009. 
------------------------------------------------ 
Hlasovanie: za:  7 
                     Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega, Mgr.   
          Vladimír Baloga, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
                     proti:  0 
                     zdržali sa hlasovania:  0  
                     nehlasovali: 0 
----------------------------------------------- 
 
Uznesenie č. 31/3 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
       berie na vedomie 

- informáciu podanú primátorom ohľadom aktuálnej situácie v pozemkovom konaní na 
odpredaj garážov pri Obvodnom zdravotnom stredisku v prospech víťaza licencie na RZP. 

súhlasí 
- s ich predajom v prospech víťaza získanej licencie na RZP v ponúkanej cene: NsP Spišská 

Nová Ves 8.501€ a MUDr. Stanislav Lazor 8.555€ 
------------------------------------------------ 
Hlasovanie: za:  7 
                     Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega, Mgr.   
          Vladimír Baloga, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 



                     proti:  0 
                     zdržali sa hlasovania:  0  
                     nehlasovali: 0 
 
Uznesenie č. 31/4 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
 -zo vstupom mesta Spišské Vlachy do projektu LEADER /nástroj na podporu 
 integrovaného  rozvoja vidieka, so vstupným poplatkom 1€/1 občan. 
--------------------------------------------------------------------- 
Hlasovanie: za:  7 
                     Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega, Mgr.   
          Vladimír Baloga, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
                     proti:  0 
                     zdržali sa hlasovania:  0  
                     nehlasovali: 0 
 
 
Uznesenie č. 31/5 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  
 berie na vedomie 
       plán kontrol hlavného kontrolóra na obdobie II. Polrok 2009 
 
------------------------------------------------------------------------ 
Hlasovanie: za:  7 
                     Mgr. Štefan Blaščák, Ján Čurilla, Ing. Michal Kiššák, Vladimír Grega, Mgr.   
          Vladimír Baloga, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
                     proti:  0 
                     zdržali sa hlasovania:  0  
                     nehlasovali: 0 
 
 
Týmto sú podpísané všetky uznesenia. 
 
 
 
                                                                                        Ľubomír  F i f i k 
                                                                                               Primátor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


